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Orientering fra bestyrelsen:

Rideklubben er desværre blevet stævnet.

Det går rettens vej, og vi har i den sammenhæng valgt at søge advokatbistand.

Vi er naturligvis ked af hele situationen.

 

På bestyrelsens vegne

Jens Falk - I ønskes hermed også en glædelig jul og et godt nytår


